

Referat fra Generalforsamling i Midtsjællands Golfklub 25. marts 2025

Referent Linda Rendemann

Velkomst ved Søren Rohr	Antal stemmeberettiget: 82 – 76 til stede, heraf 6 fuldmagter
Valg af dirigent	Bestyrelsen har foreslået Jan Heitmann Indkaldelse: Lovlig varslet og beslutningsdygtig. Valg af 4 stemmetællere: 3793 Tine Skovshoved 2393 Eva Christensen 2048 Henrik Olsen Henrik Thomassen
Fremlægelse af beretning	Beretning om klubben virksomhed i det forgangne år:  Lasse Hjorth <ul style="list-style-type: none"><li>- Baneudvalget – Martin Gläser, Lasse Hjorth, Jesper Rej og Hans Larsen. Fokus på banens stand og udvikling. Skriv ved ønsker til <a href="mailto:baneudvalget@midtgolf.dk">baneudvalget@midtgolf.dk</a></li><li>- Ny driving range. Ny parkeringsplads. Bænke kommer i år. Behov for et stort og villigt antal frivillige for at få gennemført</li></ul> <p>603 Per Larsen – Hvornår kommer skraldespande ud på banen? <i>Svar: I løbet af opstarten.</i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Eliten: Lasse er bindeled mellem eliten og bestyrelsen. Tre elitehold, 2 herre og 1 senior – ambition om oprykning for alle tre hold. Der er 3 hjemmekampe i løbet af sæsonen. Der ønskes og opfordres til god opbakning fra medlemmer – kom og se god golf.</li><li>- Turneringsudvalget: 9 turneringer i 2024. 65 deltagere i gennemsnit. I år kommer der igen 9 turneringer, 5 tællende til Holmegaard. I løbet af sommeren kommer der pop-up turneringer – 9 hullers turneringer - med grill og musik.</li></ul> <p>3793 Tine Skovshoved – Er der mulighed for at lave virksomhedsarrangement? <i>Svar: Henvendelse om dette skal ske til Hans.</i></p> <p>Pia Thomsen?</p> <p>Trænerteam v/Jonas og Rasmus<ul style="list-style-type: none"><li>- Jonas: 3 store kurser – med plads til 20 deltagere. Fokus på putting, indspil og særlige slag på driving range + pop-up kurser. Hold øje med DGU app. Mulighed for at booke 2 x 20 min. Lektion pr. uge. Mulighed for booking fra 1. april – 31. oktober.</li><li>- Rasmus: skoleophold i Ikast. Kommer jer til gode.</li></ul> Søren Rohr</p>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Fritspilsklubber: Værebros, Harekær, Ishøj, Vallø, Brøndby. Se begrænsninger på antal runder og teetider på hjemmesiden – <a href="#">Fritspilsaftaler – Midtsjællands Golfklub</a></li> </ul> <p>1861 Lasse Sonne Nielsen: Hvornår kan man spille fra? <i>Svar: Efter kl. 13</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Venskabsklubber – hvad er en venskabsklub? Rabat på greenfees. <a href="#">Fritspilsaftaler – Midtsjællands Golfklub</a></li> </ul> <p>2048 Henrik Olsen – opnås rabat automatisk? <i>Svar: Rabat skulle gerne trækkes fra automatisk ved booking i DGU-app. Hvis ikke, kontakt klubben.</i></p> <p>Tina Nielsen</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vinteraktiviteter: 8 tilmeldte Tango, 50-100 tilmeldte Banko og flæsk, 25-50 foredrag. Intention om flere aktiviteter – inspiration fra Greve om quizaftener. Kom gerne med forslag til aktiviteter (også hvis der er noget, som man selv ønsker at have ansvar for) – ex. strikkeklub eller andet.</li> </ul>
Fremlæggelse af revideret regnskab	Claus Carmel fremlagde regnskabet, og gennemgik de vigtigste punkter. <ul style="list-style-type: none"> <li>- Årsregnskabet blev godkendt – uden spørgsmål eller kommentarer.</li> </ul>
Fremlæggelse af budget 2025	Budget fremlagt. <ul style="list-style-type: none"> <li>- Budgettet blev godkendt – uden spørgsmål eller kommentarer.</li> <li>- Bestyrelsen ønsker at fortsætte uden indskud i forbindelse med indmeldelse. Der var opbakning til dette fra forsamlingen.</li> </ul>
Kontingentsættelse	Bestyrelsen foreslår en kontingentsstigning fra 2026 på 200 kr. for fuldtids seniormedlemmer <p>2048 Henrik Olsen – Er der kun ændringer til fuldtidsmedlemmer? <i>Svar: Der sker gradueret stigning for øvrige medlemskaber. Ingen kontingentændringer for juniorer.</i></p>
§5 Forslag fra bestyrelsen	Vedtægtsændringer <ul style="list-style-type: none"> <li>- om restance</li> <li>- om individuelt valg til hhv. bestyrelse og suppleanter</li> </ul> <p>Forslaget blev vedtaget.</p> <p>3793 Tine Skovshoved – hvor lang tid vælges man for? <i>Svar fra Claus: man vælges ind for en tre-årig periode ad gangen. Kan man skrive det i indbydelsen til Generalforsamlingen? Svar fra Michael: Vi kan skrive det ind næste år.</i></p>
§6 Forslag fra medlemmer	Ingen forslag
Valg af formand	Michael Mildahl er først på valg i 2026, sammen med bestyrelsesmedlem Lasse Hjorth
Valg af kasserer	Claus Carmel på valg – valgt uden modkandidater.

<p>Valg til bestyrelse</p>	<p>Jørn Thorhauge – villig til genvalg  3079 Martin Haugaard indstiller Søren Rohr til bestyrelsen, som gerne vil stille op.</p> <p>Stemmetællere: Eva Christensen, Tine Skovshoved, Henrik Thomassen, Henrik Olsen</p> <p>Kandidater til bestyrelsen/suppleant</p> <p>Resultat:  63 ud af 82 stemmer til Søren Rohr, som blev valgt ind.</p> <p>Jørn Thorhauge – blev ikke valgt ind.  Tak til Jørn for tidligere indsats i bestyrelsen.</p> <p>Valg af suppleanter  Søren Rohr – villig til genvalg (kunne ikke genopstille op, da han blev valgt ind i bestyrelsen)</p> <p>Birgitte Raaschou - villig til genvalg</p> <p>2076 Jesper Sinnet – ønsker at stille op til suppleant.</p> <p>Jesper Sinnet og Birgitte Raaschou blev begge valgt ind.  Birgitte er 1. suppleant  Jesper er 2. suppleant</p>
<p>Valg af revisor og suppleant</p>	<p>Gert Jørgensen på valg - ønsker ikke genvalg</p> <p>Bestyrelsen foreslår Finn Nejstgaard – valgt ind uden modkandidat</p> <p>Thomas Justesen (suppleant) - ønsker genvalg - – valgt ind uden modkandidat</p>
<p>Evt.</p>	<p>352 – Ole Iversen. Forslag er sendt ud sammen med indbydelse til generalforsamling. Michael Mildahls: foreslår at det er medlemmers valg.</p> <p>1 Hans Larsen – Der er ingen økonomiske fordel, så valg efter medlemmers ønsker</p> <p>101 Lasse Hjorth – pæle kommer til at stå efter baneguide</p> <p>3184 Rasmus Thomsen – tidsler skæmmer. Svar:</p> <p>2436 Søren Madsen – Flow på hul 6 – kan der indføres ny lokalregel om, at få lov at spille provisorisk bold (å la hul 8 ved bold i sø)</p> <p>1861 Lasse Sonne Nielsen – opbakning til Ole Iversens forslag. Eller hvis der skal være et miljøområde foreslås område mellem hul 9 og hul 15</p> <p>603 Per Larsen – ønsker at bibevare miljøområde</p> <p>745 Claus Carmel – spil banen som den er.</p> <p>2845 Hans Sether – kan man ikke fjerne adgangsforbud?</p> <p>1628 Jane Nielsen – bibevare adgangsforbud</p>

	<p>87 Knud Frost – er der nogen, der samler bolde – ellers er det miljøsvineri.</p> <p>1078 Martin Gläser – stil seriøse forslag til baneudvalg.</p> <p>1 Hans Larsen – vi går med, hvad I beslutter, men tænk over, hvilken indflydelse forslag får på flow</p> <p>1861 Lasse Sonne – lav miljøområde til hasard med røde pæle. Mulighed for at spille provisorisk</p> <p>64 Søren Lunding – ønsker rough-område</p> <p>603 Per Larsen</p> <p>1078 Martin Gläser – kan man finde noget hurtigvoksende beplantning?</p> <p>Michael Mildahl – Vi lukker punktet – send yderligere forslag til <a href="mailto:baneudvalget@midtgolf.dk">baneudvalget@midtgolf.dk</a></p> <p>64 Søren Lunding – Sidste år blev der opfordret til, at hjemmesiden blev opgraderet, så den blev lidt lækker.</p> <p>Hvorfor har vi ikke fejret 20 års jubilæum? Hermed opfordring til, at det bliver fejret i år!</p> <p>1078 Martin Gläser – opfordre til at medlemmer deltager aktivt i udvalg. Hvor henvender man sig?</p> <p>1628 Jane Nielsen – Man kunne tidligere på generalforsamling melde sig til udvalg. Forslag til fremtidigt</p> <p>64 Søren Lunding – Der har altid tidligere været et mindeøjeblik for medlemmer, vi mistede i året, der gik. <i>Svar fra Michael: I bestyrelsen er det besluttet, at det ikke gøres mere.</i></p> <p>1 Hans Larsen forklarede om fremtidige ændringer. Der udsendes mere info fra baneudvalget. Hans opfordrer til at komme med ønsker.</p> <p>798 Lene Hansen – Kommer der toiletter på den kommende 9 hulsbane? <i>Hans: Må vende tilbage med svar</i></p> <p>3057 Bo Weihe – kan vi få belysning på parkeringspladser? <i>Svar fra Hans: Ja, der kommer belysning</i></p> <p>1 Hans Larsen – forklarede at der kommer skraldespande flere steder på banen. Bænke kommer op i løbet af i år.</p> <p>3084 Rasmus Thomsen – Der ønskes bedre skiltning på banen? <i>Svar fra Hans: "Bolden" sendes videre til baneudvalget</i></p> <p>2844 Grethe Sether – bænke på både dame og herre teesteder?. <i>Svar: ja, det kommer der.</i></p> <p>87 Knud Frost – hvad med putting green på parkeringsplads. <i>Svar fra Hans: planer er lavet om.</i></p> <p>2048 Henrik Olsen foreslår indspils- eller puttinggreen bag hul 18.</p> <p>603 Per Larsen – kommer der overdækning på alle udslagsmætter på range? <i>Svar fra Hans: Nej</i></p> <p>OBS: Husk næste år at oplyse om sponsorater</p>
--	---

Referatet godkendt d. 25. marts 2025

*Michael Mildahl*

Michael Mildahl

*Jan Heitmann*

Dirigent Jan Heitmann